
Gymnázium Ústí nad Labem, Jateční 22 

 

Zápis z jednání školské rady Gymnázia Ústí nad Labem, 

Jateční 22, přísp. org.  
 

 

 

Místo konání: Gymnázium Ústí nad Labem, Jateční 22 

 

Datum konání: 19. 10. 2022, 14:30 

 

Přítomni:  

Mgr. Kateřina Chalašová 

Mgr. Milada Kolankiewiczová 

Mgr. Petr Hrubec 

Ing. Radek Vonka 

Ing. David Ženčák 

 

Omluveni: Mgr. Jan Vácha 

 

Hosté: Mgr. Radka Brejchová (ředitelka školy) 

 

Program: 

 

1. Zahájení, představení nové ředitelky gymnázia Mgr. Radky Brejchové 

2. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2021/2022 

3. Schválení změny ve ŠŘ 

3. Různé 

4. Závěr, stanovení dalšího termínu jednání školské rady 

 

1. Zahájení 

 

Předsedkyně přítomné seznámila s programem jednání a konstatovala, že školská rada je 

usnášeníschopná. Slovo převzala ředitelky gymnázia Mgr. Radka Brejchová, která představila 

svou koncepci vedení gymnázia, jež se setkala s velmi kladným přijetím.  

 

2. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2021/2022 

 

Přítomní byli v předstihu pí ředitelkou seznámeni s konceptem Výroční zprávy 

o činnosti školy za školní rok 2021/2022, která byla po krátké diskusi jednomyslně 

schválena. Výroční zpráva bude v průběhu listopadu vyvěšena na webu školy. 

 



3. Schválení úprav ve ŠŘ 

 

Přítomní byli v předstihu pí ředitelkou seznámeni se změnou ve ŠŘ (opatření týkající se 

distanční výuky), která byla po krátké diskuzi jednomyslně schválena.  

 

4. Různé 

 

V tomto bloku programu byl dán prostor pro diskuzi, dotazy. Dotazy směřovaly především na 

ředitelku gymnázia Mgr. Radku Brejchovou a týkaly se připravovaných možných změn: 

projektová výuka, posun začátku výuky, parkování u gymnázia.  

 

5. Závěr 

 

Stanovení termínu dalšího jednání školské rady (květen). Předsedkyně poděkovala všem 

přítomným.  

 

Usnesení:  

 

ŠR schvaluje Výroční zprávu 2021/2022 

ŠR schvaluje změny ve ŠŘ 

 

 

 

Dne 19. 10. 2022 

 

 

Předsedkyně: Mgr. Kateřina Chalašová 


